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Zapisnik 

Sa V- (pete) redovne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane: 25.05.2023. 

 
Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, 

2) Predlog odluke za usvajanje Opštinskog plana za održivu reintegraciju repatriranih lica i 

integraciju stranaca u opštini Dragaš 2023-2025. 

3) Prijedlog odluke o proglašenju javnog interesa za katastarska područja, ZK Rrenc - P-

706040036-00008-0, ZK Vraniste P-70604010-00896-0, ZK Vraniste P-70604020-0706 P-

70604020-0706 P-7090 - 00617-0, ZK Kapre P-70604020-00002-0, i 

4) Eventualno. 

 
 

Uran Halimi: Poštovani delegati, ako smo spremni, počinjemo 5. redovnu sednicu za 2023. godinu 

Skupštine opštine Dragaš. Hvala na učešću! Kao što ste potvrdili u materijalu, kako elektronskom 

tako i fizičkom, već znate da su u dnevnom redu predviđene sledeće tačke dnevnog reda: prva se tiče 

usvajanja zapisnika sa prethodnog sastanka, u drugoj tački imamo Prijedlog Odluka o usvajanju 

Opštinskog plana za održivu reintegraciju repatriranih lica i integraciju stranaca u opštini Dragaš za 

2023-2025 godinu, u trećoj tački po redu imamo Predlog odluke za proglašenje javnog interesa za 

katastarske oblasti, imate brojeve ovde, u selu Rrenc i Kapre, imamo i četvrtu i poslednju tačku kao 

tačku eventualno. Pre stavljanja ovog dnevnog reda na glasanje, želim da vas obavestim da imamo 

još dva predloga juče od KPF-a. Imamo predlog da se na treću tačku dnevnog reda dodaju dve 

katastarske parcele, a imamo i predlog da se pumpa, ovde ispred Autobuske stanice u Dragašu, 

proglasi...da se ubaci kao nova tačka dnevnog reda, odnosno da se pumpa ispred Autobuske stanice 

proglasi prostorom od opšteg ili javnog interesa. Da, ako neko želi da govori, može. Riječ je zatražio 

g. Naser Myrtezani iz LDK, a nakon njega g. Nedžmidin Sejdilar iz Pokreta za Goru. 

Naser Myrtezani: Hvala, predsedavajuci! Poštovani gradonačelniče, pozdrav svima! Zatim, mi kao 

poslanička grupa tražimo da se ova tačka koju ste razjasnili uvrsti u dnevni red, odnosno za benzinsku 

pumpu koja je u pitanju na ulazu u Dragaš i tražimo da se uvrsti kao tačka dnevnog reda. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Myrtezani! Nedžmidin Sejdilar ima riječ. 

Nedžmidin Sejdilar: Poštovani prisutni,ja shvatam da nam vlast svake sednice dostavlja ovako 

nešto kao iz frižidera, kao picu iz brze hrane. Tako ste i danas ovde ste nam dostavili neki 

dokumenat, koji ima više od 10 stranica, 24 minuta posle početka regularnog vremena za ovu 

sednicu. Neka meni neko pametan objasni, kako mogu ja kao delegat da ovih 10 stranica da 

analiziram i donesem odluku. Ja vas svake sednice upozoravam i najpristojnije vas molim, vi sami 

spremate sednice, ja vam ne spremam sednice. Vlast sprema sednice zajedno sa predsedavajućem. 

Stavite materijal na vreme. Kako će jedan normalan čovek razumeti ovaj materijal, kada mu taj 

materijal dostavljate 24 minuta nakon regularnog vremena za sednicu. Osim ako je neka prevara u 

pitanju. Ja mislim da predsedavajući skupštine treba da ovaj dokumenat odbaci i da predloži da se 

razmatra na nekoj drugoj sednici. Ja ne znam uopšte u čemu se radi u ovoj tački dnevnog reda. Meni 

treba vremena da ovu tačku analiziram i razmotrim, možda ste vi ostali pametniji od mene, pa 

možete za dva tri minuta analizirati materijal sa dokumentom više od 10 stranica. Ja to ne mogu. 

Ovo nije niti dostojanstveno, niti pristojno. Narušava vas ugled, a mene vaš ugled apsolutno ne 

interesuje, politički idete tačno u pravcu u kojem želim da vas vidim. Ali ujedno ovo narušava i 

ugled ove u skupštine čiji sam ja član. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Hoće li mi još neko da uzme riječ? Reč je zatražio g. Artan 

Loshaj iz PDK. 

Artan Loshaj: Zdravo svima! Poštovani predsedavajući i predsedniče, juče u Odboru imamo 

predlog-odluku, a predsedavajući je rekao da su građani sela Rrenc bili i da su se žalili, a uz 
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razumevanje predsedavajućeg i građana, dogovoreno je da se parcelu broj 706040036-00008 treba 

izbaciti iz ove i promeniti drugu destinaciju, a danas je to ista parcela u vašoj odluci, plus još dvije 

parcele. Da li postoji neki tehnički propust koji žurite da napravite brzo i brzo postavite na sednici, 

ili šta je u pitanju, ne znam. Drugi put, mislite i pazite, da ovi pišu 'predlog-odluka', ovdje pišu 

'odluka'. Evo i vi nas terate da glasamo, odnosno ova odluka je već donesena, mi smo već digli prst, 

jer imate prste, normalno, nemoj onda nikako. I drugi put, opet vam kažem, rekli su da smo jučer 

ovu pomenutu parcelu odlozili.zbog građana sela Rrenc, a danas je opet tu, plus još dva ste dodali. 

Zašto sam se suprotstavio kao opozicija, šta je, zar niste čuli za to? Da li je moguće da predsjedavajući 

razjasni zaplet? Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Loshaj! Hoće li još neko uzeti riječ? Što se tiče žalbe gospodina 

Sejdilara, znate da sam dužan da postavim na glasanje svaki predlog koji predložite. Razlozi zašto 

predlozi na sednici dolaze sada i ovde, nemogu dati odgovor u ovom pravcu, ali predloge koje ste vi 

poštovani delegati dali, ja sam ih definitivno stavio na glasanje. Što se tiče broja glasova, imaju li ih 

ili ne, ja i dalje nisam odgovoran za to. Dakle, pozvao sam gradonačelnika, ne sećam sda smo 

predložili da se ova parcela ukloni. Imam prijedlog da mi se – čak sam i napomenuo – dodaju samo 

dvije parcele. Tako sam to zabeležio, zabeležio sam juče, odnosno u KPF. Da nam gradonačelnik da 

objašnjenje, ja nemam pojma da li smo donijeli odluku, ili prijedlog da se ova parcela ukloni. 

Bexhet Xheladini: Poštovani predsedavajući, zamenice predsedavajućeg, poštovani poslanici, 

predstavnike OEBS-a, medija, sve vas pozdravljam! Ja – izvinjavam se što kasnim, imao sam 

nekoliko stranaka koje su me još više odugovlačile ovde – u vezi sa tačkom dnevnog reda koju treba 

ubaciti kao novu, koju je Naser predložio, upoznali smo se jučer na Komitetu, predložili smo na 

Komitetu i to je prošlo, a radi se o dvije nove parcele za koje moramo izjaviti opšti interes za 

izgradnju deponije inertnog otpada, za koju smo mi opstina konkurirali u EU programu, odnosno 

IPA 2 Program sa Albanijom. Još ranije, kada ste uzeli dnevni red, mi smo predložili još nekoliko 

parcela, dve ili tri, ne znam koliko ih je bilo, a u međuvremenu su došla dva meštana sela Rrenc i 

dala nam još jedan predlog. Naša komisija je bila na mestu događaja, vidjela je taj prijedlog i 

zaključili smo da je prijedlog ta dva seljana bio mnogo bolji, mjesto je mnogo bolje i pogodnije i 

utvrdili smo da to znači lokacija na kojoj se nalazi. moguce biti ona, a mi ovdje, mozemo uzeti te 

dobre parcele koje smo mu predlozili, nije problem, moze ih i ostaviti, proglasiti ih od opsteg interesa 

i drzati kao dokument, ne vise za parcele, ali to ostaje kao dokument koji je potreban Opštini za nešto 

drugo, možemo to da skinemo sa dnevnog reda, nije problem. Da, ovdje ćemo definisati, za ove dvije 

parcele koje smo jučer predložili, da će one biti namijenjene za deponije čvrstog otpada. Takođe, 

osim ovoga, nedavno sa stupanjem na snagu Zakona o platama, došlo je do nekih nepravilnosti u 

isplatama za vas, poslanici. Neki se direktno meni obraćaju. Vi znate da ja nemam ovlašćenja da se 

mešam u rad Skupštine, u vaše plate, u vaše dnevnice, ali ljudi, delegati, sa ili bez potrebe, obraćaju 

se i meni. Pominje se ponegde i ime predsjednika, možda negdje, možda namjerno, možda negdje 

bez svrhe. Pozvao sam ovdje službenika koji je nadležan za ovaj posao. Ako imate pitanja za njega, 

imate nezadovoljstvo, imate problema sa isplatama, dobro je iskoristiti njegovo prisustvo ovdje, ko 

ima, ako... ili, ako se Skupština održi, možete otići direktno u njegovu kancelariju sa dobijanjem 

informacija od njega. Znam da imate nekih problema, neko je možda dobio više, neko manje, ali to 

nije problem opštine, problem je što je zakon, iako je stupio na snagu, i dalje isti kao oni ko je 

napravio ne znaju za tumače. Ako imate takvih problema, možete koristiti Muju koji je ovdje, 

postavite mi ova pitanja. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, predsedavajući! Što se tiče ovog dijela ili pitanja isplata, imamo sastanak sa 

dotičnim službenikom ranije, ali ćemo o tome razgovarati na kraju. Hvala vam na prisustvu, ali o 

tome ćemo razgovarati na kraju sjednice, to nema veze sa dnevnim redom. Zatim je Artan Loshaj 

molio za repliku, a potom i gospodin Sejdilar. 

Artan Loshaj: Gospodine predsjedniče, prvo niste u pravu, jer ste nam juče dali prijedlog-odluku, a 

danas donosite odluku. Ne mogu da te razumem. Ni, drugi, juče smo vrlo dobro razgovarali o tome 

na Odboru, rekli ste neki građani sela Rrenc, danas kažete dva građanina. Ne, većina sela je 
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obaveštena, čak i vi kažete da smo... predstavnici sela Rrenc su bili, to je urađeno... ali je celo selo 

obavešteno, ni oni nisu protiv toga , oni su za otpad čvrste materije, ali je lokacija blokirana. I u 

saradnji sa vama rekli ste da ste našli zajednički jezik sa mnom, niste našli zajednički jezik sa 

predsednikom, ipak parcela koju su vam juče rekli da uklonite, ona je još uvek tu. I sada ste dodali 

još dva prema Pllavi, dodali ste još jedno prema Rrencima, građani sela Rrenc ne zaslužuju da nas 

okružuju čvrstim otpadom. Oni to ne zaslužuju, predsednice. Ti sada ovo si uradio iz inata, govoriš 

mi da sam se slagao s njima... usuđujem se razgovarati s tobom, nisam te prekidao. Vi poštovani 

predsedniče, juče imamo snimak - plus prvih mesec dana niste mi dali audio snimak, jer su vaše reči 

u suprotnosti, to je politika specijalizovana politika- kažem juče, imali ste sve delegate , juče ste nam 

rekli da će ova tačka krenuti, ovo, odredište će biti promijenjeno, iz Kapre će ići do Pllave. Dobro, 

još imate Kapre predsjedavajuće, ne znate o čemu pričate. Da, imate isti zaplet, da, zaplet je isti. 

Vidite, kolege delegati, parcela je ista, niste je preselili u Kaprju. U Pllavi si stavio još dva. Jedan u 

Kapre, dva u Pllavi, i okupio si nas, bacio si svo smeće na nas, Rrencin. Nateraćete nas da dobijemo 

azil, da idemo sve do Dragaša. Svojim riječima ste u suprotnosti, zajedno sa direktorom. Bili ste kod 

Komisije, vidjeli ste, mjesto je jako dobro, jako dobro,. Nismo – ni za Kaprju – put je uzak, kroz 

Rrenc se ne može, jer imamo otpadnu vodu, imamo kanalizaciju, imamo propuste, čitava 20-godišnja 

investicija je dovedena na nulu. Svaki kamion koji prođe ima tamo 10-15 tona. Ono što si uradio je 

zločin. napustite Kapre, dodajte ovamo dve, idite na put od starog ulaza u Pllavu i odnesite tamo 

đubre. Imacete problem sa prolaskom kroz selo Rrenc. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala ti! Kada je riječ o konkretnim tačkama, pokušavamo o njima razgovarati i tada, 

jer mnogo puta moramo razgovarati o dvije ili tri tačke. Molim vas, pričamo o dnevnom redu, onda 

kada pređemo na treću tačku, možemo ponovo da razgovaramo i dobijemo odobrenje 

predsjedavajućeg, pa ako ne ometate rad, ovo će proći. Međutim, razgovaramo o trećoj tački dnevnog 

reda kada je to u pitanju. Za minut, gospodin Sejdilar je zatražio repliku. 

Nedžmidin Sejdilar: Predsedavajuci, ovde nema demokratije, znate! Čak ni ovaj dokument zapravo 

nije primjer demokratije, već anarhije. To sam hteo reci reći ovdje za govornicu, ali gradonačelnik 

posto nije imao slusalice za prevod, govorim i na albanskom. Predsedavajući, imate vremena koliko 

želite da pripremite sednicu. Vi kao Vlada, predsedavajući kao predsedavajući Skupštine, imate 

vremena koliko hoćete da pripremite sednicu, što znači, kada stavite materijal u kovertu, nemojte 

nam dodavati kao picu iz frižidera. Pa, danas ste nam dali još deset stranica dokumenata. Moram da 

istražim ovaj dokument da bih glasao o njemu. Trenutno nemam vreme za to. Ovdje u Skupštini 

većina vas je nastavnika, recimo direktore - svaka čast direktore! Sa srecom - možete li pitati učenika 

o predmetu koji ste mu dali na tom času? Ne znam kako da to predstavim građanima ovdje, u velikoj 

sam muci. Dali ste mi dokument sa zakašnjenjem, 24 minuta nakon redovnog vremena zasedanja. 

Možete li mi objasniti kako da raspravljam o ovom dokumentu? U nevolji sam, predsedavajući. 

Znam da ste protiv demokratije, hoćete anarhiju i onda da bude kako vi kažete da odlučimo. Neka se 

makar poštuje vizuelna demokratija. 

Uran Halimi: Reč je zatražio g. Samidin Xheladini iz LDK. 

Samidin Xheladini: Pozdrav, sada! Ja – žao mi je – što smo tu zbog onoga što je potrebno, o onome 

što je potrebno treba raspravljati. Po potrebi dva dana, tri. Sam Nedžmidin Sejdilari je rekao, ako 

ima potrebe, ostajemo 24 sata, 48 sati, ostajemo na sjednici i raspravljamo o problemima. Jesi li sam 

rekao, Nedžmidine? Da li ste juče u Odboru za politiku i finansije rekli da su stanovnici Dragaša 

doneli peticiju, napali ste službeno lice, zašto zahtev nije stigao juče i danas? Nedžmidine, samo 

malo...ma dvije replike imaj ako hoces...ej ti si tu za zahtjeve građana. Nemamo interesa, šta hoćeš 

da kažes? Ako je to opšti interes naroda, pitanje  je obavljeno. Svako ima svoje pravo glasa. Ne 

gubite nam vreme nepotrebno na nepovezane stvari, jer nemamo vremena, imamo mnogo važnijeg 

posla sa vama, a ne - izvinite na izrazu - belage krava, belage konja. 

Nedžmidin Sejdilar: Poštovani gospodine Dželadini, čak i ovo Vaše pojavljivanje ovde je bila 

demonstracija snage. Tako sam ja shvatio. Ovde smo za dobrobit građana, ne raspravljamo se 

nedeljama, svađamo se godinama ako treba, ali niko ovde - molim vas, gospodine Dželadini, 
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saslusajte me malo, dok ste bili za govornicom ja sam vas slusao. Poštovani predsedavajuci, ima li 

samo malo reda, ne, malo reda, poštovani predsedavajuci, mozete li ovde na sednici da zavedete red, 

da ne ometate rad. Poštovani gospodine Dželadini, mi smo ovde da ispitamo zahteve građana, da 

debatujemo o njima još godinu dana ako je potrebno, ali niko od nas ne može drugima da naređuje, 

kao što ste vi uradili ovde, na ovoj govornicom. Ovdje se možete svađati, ali  nemozete mi naređivati 

mi šta da radim, ja imam svoju stranku, imam svoju politiku, imam svoje birače, nagrađuju me i 

kažnjavaju. Takođe, molim te, ne radi ove stvari, poštuj me. Poštujem vas i kao osobu i kao delegata. 

Ja se s vama svađam, ali da naređujete, to je primjer diktature koju vi kao aktuelna vlast želite da 

uvedete u ovu opštinu. Ovako se ponašaš. Povodom ove peticije, dragi kolega Dželadini, za ovu 

opštinu su izašle osetljive privatne informacije, a ljudi su pozivani telefonom da im prete zašto su 

potpisali peticiju. Ovako izgleda sadašnja vlast. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Lijepo je kad te svi poštuju, hvala ti na poštovanju koje 

često pokazuješ svojim kolegama. Bolje je prekinuti ove rasprave, pogotovo kad izlazite lično, meni 

se to nikako ne sviđa. Raspravljamo o dnevnom redu, bolje je da mi kažu nešto dobro, jer previše 

pričaju sa mnom i ništa mi ne govore. Imamo dnevni red, imamo prijedloge, imamo ruke da glasamo, 

ali gubimo vrijeme. Nastavljamo sa dnevnim redom, imali smo predloge koje sam mu rekao, čak i 

ako stavimo na glasanje ovaj predlog gospodina Myrtezanija koji ste dali u vezi - da je predsedavajući 

napravio grešku malo ranije, da je predsedavajući, Na predlog gospodina Myrtezanija uradili smo to 

u vezi sa uvrštavanjem na dnevni red ove pumpe ispred stanice, dok je deo parcela juče predlozen 

Komitetu. Da, međutim, javite nam da je predlog gospodina Nasera Myrtezanija o uvođenju tačke 

na dnevni red, a to je da se proglašava javni interes pupme Dragaša, koja se nalazi ispred Autobuske 

stanice. Ko je za to da se ovaj prijedlog uvrsti kao posebna tačka dnevnog reda ove sjednice? Ko je 

za ovaj prijedlog? Ko je protiv ovog prijedloga? Uzdržavanje? Zatim, smatram da sa 14 glasova za, 

sa 7 protiv i sa dva suzdržana, prijedlog gospodina Myrtezanija prolazi. U redu, govore mi da je u 

redu. Zatim, onda stavljamo dnevni red na glasanje, sa predlogom-promjenom g. Myrtezanija i 

direktora... OK, onda imamo samo sa prijedlogom-promjenom g. Myrtezanija, dok što se tiče 

prijedloga g. Kolloni, koji je juče održan u KPF-u, pokušaćemo da o tome razgovaramo kada dođemo 

do tačke dnevnog reda, odnosno tačke broj tri. Ko je za ovu agendu? Ko je protiv ove agende? 

Uzdržavanje? Imamo 16 glasova za, 6 glasova protiv i nula suzdržanih. Nastavljamo sa prvom 

tačkom dnevnog reda, usvojili smo zapisnik sa prethodne sjednice. Ako postoji neko ko bi da 

razgovara o zapisniku, bilo kakvim primjedbama ili eventualnim propustima, molim da se obratite 

meni. Gospodin Sejdilar je tražio riječ. 

Nedžmidin Sejdilar: Gospodine predsedavajući ovo nema nikakve veze sa zapisnicima. Samo želim 

da vas podsetim da ste mi diskriminisali i da niste stavili moj predlog na glasanje. Gospodine Jonuzi, 

zahtevam od vas kao osobu koja mora da štiti moja prava ovde, jer ste vi zamenik Predsednika 

Skupštine iz redova nevećinske zajednice, da se obratite nadležnim organima i da vidite da li je ova 

odluka zakonski ispravna. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Molimo vas da se držite tačaka dnevnog reda kada govorite 

ili kada uzimate riječ. Govorite o prvoj tački dnevnog reda, usvajanju zapisnika. Rekao sam ako 

trebaš da dodam nešto o zapisnicima. Mogli ste malo ranije da uzmete reč kada je izglasan dnevni 

red. Munir, ako želiš da razgovaraš o zapisniku, možeš razgovarati, razgovaraćemo o zapisniku. Što 

se tiče ostalih replika, možete mi ih eventualno dati. Onda stavimo na glasanje, posto nema nista....o 

zapisniku? U redu, Artan Loshaj govori. 

Artan Loshaj: Predsedavajući, juče smo takođe razgovarali u Komitetu, ne slažem se sa ovim 

izveštajem KPF-a. Znate zašto, jer ste prekršili osnovna prava građana, posebno mene kao poslanika. 

Napisao sam službeno pismo da ste mi poslali audio snimak, bilo na CD ili USB, ali mi ga niste dali. 

Dao si mi odgovor, čekaj dok zapisnik ne izađe. Zapisnici su izašli, još uvijek nisam zadovoljan 

ovim, jer sam govorio više nego što je trebalo. I dalje ćutite, ni juče nisam dobio odgovor, radovao 

sam se i danas pred delegatima što sam dobio odgovor, jer ste prekršili zakon sa obe noge, za pristup 

javnim dokumentima, tačno član 3, tačka 1.2, gde se kaže da je dokument javni šta je to, „označava 
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svaki akt, činjenicu ili informaciju, u elektronskoj ili audio formi, u štampanom obliku, u vizuelnim 

snimcima, koje proizvodi ili drži javna institucija.“ Opština koja predstavlja građane. 

Šta vi i vlast radite jednostavnom građaninu koji dolazi i moli za informacije od vas? Prekršio si, 

opet ti kažem, zakon. Molim vas potvrdite, dajte mi odgovor u suprotnom, dobro znate, nemojte to 

shvatiti kao pretnju, pripremio sam predmet, tužiću vas advokatom, tužiću vas i narodnim 

advokatom. Hvala! 

Uran Halimi: Puno hvala! Za sve javno mnjenje, dotični delegat je dobio zvaničan odgovor, pristup 

službenim dokumentima - govorimo o zapisnicima koji svako od vas dobije - kakav je onda pristup, 

kada nam je pripao i a da to nismo tražili? Svi imate minutažu, šta god da kažemo. Dotični je dobio 

i zapisnik, dobio je odgovor da ako ima primjedbu, da kaže više od onoga što piše u zapisniku, ima 

pravo preslušati audio zapis sjednice. Dobio si službeni dokument, Artane, dobio si službeni 

dokument. Dakle, što se tiče ostatka tužbe i tužbe, to nije problem. Mi smo ljudi, pravimo greške, 

slobodni smo da tužimo, bilo koga, svakoga. Ako mislite da su vasa prava povrijeđena, žalite se sudu, 

nije problem, tu sam. Govorim o zapisnicima sa prethodnih sjednica, govorimo o zapisnicima 

komisija. Gospodin Jonuzi je tražio reč, a zatim je gospodin Artan Loshaj odgovorio minut kasnije, 

pošto sam ga pomenuo. 

Munir Jonuzi: Poštovani prisutni, iako moj govor nije u vezi sa tačkom dnevnog reda, kolega 

Nedžmidin je prozvao moju poziciju i na taj način je razmatrajte kao što je i vaša pozicija. Vi imate 

neograničeno pravo da odgovorite na svako pitanje od ovih delegata, i ja imam to isto pravo kada je 

u pitanju nevećinska zajednica. Da li su ovde prekršen prava gospodina Nedžmidina, ja mislim da 

jesu. Gospodine Nedžmidin kao predstavnike jednog političkog subjekta iz Gore ima pravo da 

predlaže, vi odlučujete o tome da li ćete taj predlog staviti na glasanje. Međutim, o tome mi trebamo 

razgovarati, ja i vi. Ovaj predlog, koliko sam ja razumeo je bio da se odloži odluka o eksproprijaciji 

katastarske parcele od javnog interesa kod autobuske stanice. Ja sam lično protiv odlaganja. Moram 

to reći. Ali želim da se ispoštuje pravo kolege Nedžmidin da se to stavi na glasanje. Ako imamo 

predlog delegata onda mi moramo da ga poštujemo. I ovo ne može da čeka tačku eventualno, jer pod 

tačkom eventualno se podrazumeva da delegati, članovi ove skupštine, pitaju izvršnu vlast o 

problemima u našoj opštini. Zato se ovo pitanje sada postavlja. 

Uran Halimi: Zaista sam često iznenađen, iskreno, jesam! Kada se raspravlja o nekom prijedlogu, 

kao na primjer, imamo prijedlog gospodina Myrtezanija da se uvrsti na dnevni red, a imamo i 

prijedlog da se skine sa dnevnog reda. Uvršten je na dnevni red sa 14 glasova za ili sa više glasova, 

pa za šta si glasao Nedžmidine? Da li razumiješ Ne veruj mi za reč, kažu mi, muči me brate, reci 

nešto kad dobiješ reč. Uvršten je na dnevni red većinom glasova, ne može se skinuti bez većine 

glasova. Moram razgovarati s tobom o minutama, molim te dođi. Imate li primjedbu, odgovorio je 

Artani za minut, ako želite da razgovarate sa mnom. 

Artan Loshaj: Gospodine predsjedniče, vrlo smo svjesni da zapisnici dolaze. Da, ja ti kažem da znaš 

da ne znaš, da nisi ni advokat, ali slušaš Adama koji ti je lijeva ruka, koja ti je lijeva i desna ruka 

predsednika. 

Uran Halimi: O Artane, ne personaliziraj stvari! Rekli ste mi šta su mi rekli, rekli ste i u Komitetu. 

Ja sam dao odgovor, nemam šta da dam više od ovoga. Da li razumiješ? Da li da prihvatim ili ne, 

nema veze, rekao si mi šta moraš da uradiš, ja čekam šta nisi uradio, reci mi nešto, ali možemo da 

razgovaramo, razgovaramo o ovome. 

Artan Loshaj: Želim da vam bude malo jasnije da je Adam, koji je bio pravni službenik sa leve 

strane, bio i desna strana predsednika. Kažem vam zakon, nemojte ga kršiti, konsultujte se malo. Vi 

koji imate lične zamjerke prema meni kao opoziciji, nemojte ih ovdje, ljudi. Ovo je zakon Republike 

Kosovo, države koju vodi vaš Albin. To jest, prekršili ste zakon. Konsultujte se, čoveče, ima i drugih 

advokata. Svaki javni dokument takođe mora biti audio snimljen i predat meni, gospodine 

predsjedniče. Tražili smo kameru ovdje, ali sljedeće sesije, kada Radio Sharri bude prisutan, hoćete 

li prestati da je snimate? Nemoj, predsedavajuci, grešiš, predsedavajuci. Ne slusajte Adama, jer ovaj 

Adam je odveo Demokratsku stranku u opoziciju, on će i vas odvesti. Rekao sam juče gradonačelniku 
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da si ga optužio za krađu, za stvari... 

Uran Halimi: Kancelarija Skupštine ovde nije predmet rasprave. Da, mi ne odlučujemo o tome, mi 

smo ovde Skupština, mi nismo izvršna vlast, mi ne zapošljavamo Adema, niti otpuštamo... 

Artan Loshaj: Jeste, zašto ne? Da, Kancelarija Skupštine je predsedavala ovim. Ne, vi angažujete 

ove Ademe, jer se u Uredu Skupštine prodaju te stvari, te igrice. Da si ovde napisao 'vidimo se na 

sudu, kraj lopovluka'. To nije kraj lopovluka, to je početak lopovluka sa Ademom, Demokratskim 

savezom Kosova. 

Uran Halimi: Jednominutni odgovor g. Jonuzi. 

Munir Jonuzi: Meni je jasno da jedno isključuje drugo. Ako je prošao predlog Nasera, automatski 

ne prelazi predlog Nedžmidina. Međutim, vi ste dužni da objasnite gospodinu Nedžmidinu i da mu 

kažete sledeće reči: Gospodine Nedžmidine, prošao je predlog gospodina Nasera i nema smisla da 

stavljam vaš predlog na glasanje. Ovde je sve u redu, osim što ste trebali da ispoštujete taj predlog. 

Prvo isključuje drugo. Ako prelazi predlog Nasera, ne prelazi predlog Nedžmedina. Samo ste bili 

dužni da mu to objasnite. 

Uran Halimi: Hvala vam puno! Usvajanje zapisnika, savjete o toku sjednice i razne pritužbe. Ko je 

za prvu tačku dnevnog reda? Ko je protiv ove tačke dnevnog reda? Uzdržavanje? Hvala na glasanju! 

Imamo 22 glasa za, 1 protiv i nula suzdržanih, prva tačka dnevnog reda prolazi. U drugoj tački po 

redu imamo predlog-odluke za usvajanje Opštinskog plana za održivu reintegraciju repatriranih lica 

i integraciju stranaca u opštini Dragaš za 2023-2025 godinu. Ako imate bilo kakvih komentara, već 

ste dobili Plan u materijalu, možete razgovarati sa mnom prije nego što ga stavimo na glasanje. Ako 

ima pitanja, Fita može izaći i odgovoriti na njih, inače imate Plan u materijalu. Ako ne, onda 

stavljamo na glasanje, ko je za drugu tačku dnevnog reda? Ko je protiv? Uzdržavanje? Hvala ti! 

Imamo 23 glasa za, nula protiv i nula suzdržanih, a druga tačka dnevnog reda je prošla. Idemo na 

famoznu tačku, imamo prijedlog gospodina Qamila Kollonija da ubacimo još dvije parcele na ovom 

mjestu. Artani je razgovarao i rekao da imamo parcelu, uz zahtjev koji, prema njegovim riječima, 

imaju stanovnici Rrenca. Nisam prihvatio nikakav pismeni zahtjev kao predsjedavajući, ili kako 

dotični delegat kaže, kao usaglašavač dnevnog reda. Dakle, ako neko želi da razgovara o ovoj temi. 

Qamil Kolloni: Pozdrav predsjedavajući, pozdrav z.predsjedavajući, zamjenik predsjedavajućeg i vi 

delegati! Sve ovo usvajanje-odluka je u najboljoj mogućoj namjeri. Parcele koje imamo ispred, prve, 

za deponiju inertnog otpada, bile su u Planu razvoja opštine. Zajedno sa referentom za prostorno 

planiranje i inspektorima obišli smo sve tačke. Ovo što se ovde dešava, ovaj predlog koji su dali 

građani sela Rrenc, zaista se pokazao kao veoma dobar predlog. Međutim, mi te parcele nemamo, sa 

motivacijom da su te parcele u vlasnistvu šumske agencije. U ovom slučaju, ako ga proglasimo 

područjem od opšteg interesa, biće vraćeno nama kao opštini, a građani Rrenca će imati mogućnost, 

ako postoji potreba za njihovim interesom, da im to ustupe na korišćenje od strane opštine. Ako 

insistiraju da ne postupaju po ovoj logici i da to shvate kao političko pitanje, možemo ih ukloniti u 

ovom trenutku. Zašto postoje dvije parcele?! Obje parcele su na istom mjestu, ali zbog vrste uzgoja, 

jer je šuma i grm, postoje dvije parcele, isto mjesto je, postoje dvije parcele na istom mjestu, kuća je 

izgrađena. I ove druge parcele, koje su dvije u Rrencu, dvije u Kapre, su na istom mjestu, a u Kapre 

su parcele na istom mjestu, ali zato što su planine i to je goli dio, podijeljene su u šumarstvu na dvije 

parcele i iz tog razloga se čini da postoji veliki broj parcela. Zapravo, nije veliki broj parcela, to su 

iste parcele na istom mjestu, samo što se mijenja. Ja koji sam do sada bio uključen molim vas kao 

delegate da imate razumijevanja, da to ne ide na štetu građana Rrenca, pa ni opštine. Sad možemo to 

politizovati, možemo pričati šta hoćete, to je vaše pravo. Predlažem vam ovo, ako to želite i insistirate 

na tome, potrebno mi je vaše razumijevanje, jer je to interes općine, to je jako dobar projekat, čak i 

ako imamo razumijevanja da stvari koji su u svačijem interesu nisu politizovani. Iz tog razloga 

predlažem da ova dopuna-odluka ide uz ove dvije parcele i parcele koje postoje. Ako hoćeš hajde da 

nam oduzmemo te parcele ne...ako nismo zainteresovani da mi ih damo,nemoj da bespotrebno 

politizujemo,usvojimo ih i razgovor je gotov. 

Uran Halimi: Direktore, hvala na riječi! Želi li još neko razgovarati? Predsednik je zatražio riječ, a 



7  

nakon njega riječ ima g. Munir Jonuzi. 

Bexhet Xheladini: Predlažem da se one parcele koje su ranije predložene uklone, jer kada se 

proglašavaju od opšteg interesa, onda mora postojati razlog zašto se proglašava opšti interes. Sada 

imamo opšti interes i obrazloženje u ovim zapletima drugog, da, prošlog puta. Za ostale se faktički 

skida opravdanje, nisu za čvrste deponije, dapače ako nam ikada zatreba donećemo drugu odluku pa 

neka se maknu, ajmo glasati za ove dve nove parcele kao opšti interes čak neka budu namijenjeni za 

inertni otpad, znači posljednje dvije parcele. Toliko. 

Uran Halimi: Hvala vam puno, Predsednice! Ovo je također dobra ideja, vjerujem da jeste... hoćete 

li razgovarati? Jonuzi ima reč, onda imate reč, gospodine Špetim. 

Munir Jonuzi: Postovani delegati, ukoliko se radi o istoj parceli samo na razlicitom mestu, ja tu ne 

vidim problem i ne vidim zasto bi mi glasali neku promenu. To ce ljudi iz ove opstine proceniti u 

saradnji sa gradjanima, gde je najbolje da se skladisti gradjevinski materijal. Ako je na desnoj strain 

je polje i manje smeta, to je za mene u redu. Ovo je dobra inicijativa za proglasenje javnog interesa 

sa skladistenje gradjevinskog otpada i naravno da cu podrzati ovakve inicijative. Nadam se da vlast 

nece prekinuti sa ovakvim inicijativama i sa pronalazenjem jos lokacija koje ce sluziti za skladistenje 

gradjevinskog otpada. Da ne ostanemo samo na ove lokacije, jer imamo samo 3 lokacije na citavoj 

teritoriji. Nasa opstina spade u red najvecih opstina po teritoriji, sedma po teritoriji, i mislim da je 

najbolje da pronadjemo jos lokacija koje ce sluziti za skladistenje gradjevinskog otpada. Imamo sada 

lokaciju u Vraniste, i onda ce gradjani iz Rapce, Broda i Restelice prenositi gradjevinski otpad do 

Vraniste, sto je predaleko. Treba se u buducnosti raditi na pronalazenju sto kracih relacija za svako 

selo. Time ce gradjani imati vise koristi. 

Shpetim Hajredini: Poštovani predsedniče, hvala, dragi predsedniče, pozdrav, poštovani poslanici, 

OEBS, potpredsedniče, dragi građani Dragaša, sve vas pozdravljam! Izgubili smo sat vremena 

raspravljajući o tačkama dnevnog reda i na kraju ponovo raspravljamo o ovoj tački dnevnog reda. 

Ono što me mnogo brine je to što na skoro svakoj sesiji, ne bih rekao 100% na svim sesijama, 

materijal nam stiže od nas, priprema se za nas pre početka sesije. Nije u redu predsedavajući. Pazite, 

jako mi je žao, da li su ovi ljudi koji su radili ranije, da li imaju znanja u tom pravcu, zašto prave te 

ustupke i zašto padate u njihove zablude. S vama uvijek trebamo razgovarati o tome šta oni koji su 

kompetentni za ovaj posao ne objavljuju. Znam da ti ne radiš te pripreme i da ima i drugih ljudi koji 

rade te pripreme, ali sav teret pada na tebe. Zato je dobro biti oprezan u narednim seansama, nemoj 

nasjedati, a pogotovo ih ne mijenjati. Prijedlog-odluka mi je odmah došao, dobio sam materijal, sad 

ste vi donijeli odluku.Nije u redu, odluka se donosi ovdje u Skupštini, mi glasamo o tome, onda je 

odluka. Bez uzimanja nas, bez glasova, ovo nije odluka. Nisam tip, primetili ste i da imam godinu i 

po dana, ne zelim da vas spustim, ili da kazem banalne reci i takve da niste dobri u ovom zadatku, 

ali Primoran sam da vjerujem na riječ i dobra stvar je da ono o čemu razgovaram vjerujem da treba 

da prihvatite za dobro. Dakle, tokom rasprave ste rekli i da ćete ukloniti parcelu koju je tražio Artani, 

koji trenutno nije tu, ne znam kuda je otišao, ali i u odluci imate istu parcelu. Onda treba da ide u 

potpunosti na odluku, na aktuelni materijal na sednici, a kada se o tome glasa, da se glasa bez ove 

parcele. Ne, ne, u redu je, ali gradonačelnik je uklonio, koliko sam shvatio, ovaj zaplet koji se 

pojavljuje u oba materijala. I cijela debata iz Artana bila je oko ovog zapleta. Ako ga je uklonio, 

onda bismo ga trebali glasati kao uklonjeno u ovom novom materijalu. Da li razumiješ? Da se ne 

bavimo ovim sadašnjim materijalom, znači materijalom koji nam je došao prije deset dana ili kada 

je došao do nas. To znači da se mi ne bavimo prijedlogom-odlukom, mi se bavimo samo odlukom, 

a u ovoj odluci se ova parcela mora ukloniti da bismo mogli o njoj glasati. Kada budemo glasali o 

tome, morate pojasniti da je bez ove odluke, odnosno bez ove parcele, pa ćemo onda vidjeti. 

Međutim, u narednim sesijama, lično vjerujem da ću imati podršku i grupe, ako dobijemo ovako 

pripremljene materijale pet minuta prije sesije, ne podržavam ih, bilo za dobro ili za loše strane. 

građani, ja ih ne podržavam. Dakle, dobro je...dobro, dobro je, ovo što sam glasao normalno, od sada 

ih ne podržavam. Do sada sam te, znaš dobro, podržavao, ali od sada ne. Pazite, pošaljite nam 

materijal na vrijeme, mi ga pročitamo, razradite, onda ćete imati našu podrsku, mi ćemo vas podržati 
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kao što smo vas podržavali do sada. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Hajredini! Što se tiče odluke, odluku možete pisati koliko hoćete, 

ali odluka je punopravna ili vazeca u trenutku kada je potpišem. Ni ja ne mogu vjerovati da sam ga 

potpisao bez tih dodataka i izmjena. Međutim, podržavam ovu ideju gospodina Hajredinija, da u 

stvarnosti ima slučajeva kada su hitni slučajevi – poštovani delegati – ima slučajeva kada su hitni 

slučajevi i mi uvodimo ad hoc predloge, dokle god ih pišemo, ali stalno, skoro u svakoj sesiji koju 

imamo, postoji poenta. Ovo nisu hitne, ne znam zašto me ne odgodite za sledeću sesiju. Prijedlog 

pumpe, na primjer, da li razumijete, kada nema ništa hitno, molim izvršnu vlast da nas poštedi ovih 

rasprava, jer mi već produžujemo vrijeme i gubimo vrijednost sjednice. Ne stavljajte 

predsedavajuceg u nezavidan položaj, jer postoje trenuci kada sam ja između dvije oštrice. Vi ste to 

predložili, stavili ste na glasanje, niste stavili na glasanje. Da li razumiješ? Ja sam definitivno glasao 

za njega, ako nisam ja kriv, zašto sam glasao za njega ili zašto nisam glasao za njega. Nemojmo 

davati prijedloge zbog kojih se osjećamo loše i izazivamo nepotrebne rasprave kada budemo imali 

sljedeće sjednice. Recimo da je to nešto hitno i stavimo to, u redu, ali svaku sednicu imamo iskreno 

predlog-odluku, novu tačku, predlog-promenu. Zato je dobro da se konsultujete i pripremite unapred, 

i za vaše predloge, poštovani delegati, dobro je imati vredne predloge. Međutim, idemo dalje. G. 

Dželadini je tražio reč. 

Samidin Xheladini: O istim problemima iznova i iznova. Nije dobro. Jednom se priča o tome, hajde 

dva puta. Uvek isti problemi, isti problem. Imamo hiljade slučajeva u kojima je izvršna vlast ili vlada 

dužna, za dobrobit građana, da iznese svoje predloge u Skupštinu. Da li glasamo za to ili ne, mi smo 

nezavisni, nemamo veze sa vlašću. Ovdje odlučujemo većinom glasova, svako odlučuje, odnosno 

kako mu odgovara. Neke stvari se trenutno analiziraju, kada se to sklone interesu, to se analizira 

odmah danas, mi smo preko noci donosili odluku, poslata je peticija, doneta je donio ovdje, a ne 

znamo ni sta nema nista , potrebno je - nisam pomenuo ime - potrebno je da, na primjer, donesemo 

prijedlog-odluku da je ispitamo i uz sve žestoke rasprave, ispitamo ne znajući šta se u njemu nalazi. 

Dok predlozi-odluke koje nam stižu u skladu sa zakonima, trebaju nam, odnosno ucene, hajde, mi 

smo duzni za dobro, nikog ovde ne interesuje, ni licno, ni...evo je odluka koja je u najboljem interesu 

građana. Te deponije i sve je na dobrobit građana. Ako smatramo razumnim da su i destinacija i 

parcele dobre, usvojimo to, ako nije... Imamo i odluke koje treba donositi, svi ovi stari delegati dobro 

znaju da imam njihovu podršku, nikad se nisam protivio to. Nikad. Prijedlozi-odluke koji nam 

dolaze, analizirao sam ih na licu mjesta, vidio sam ih kada su donesene i nikada im se nisam protivio, 

zašto, jer su bile za dobro, čak sam i glasao. Dobro vam kažem, glasao sam jer su to prijedlozi, kao 

sto nam danas stižu, isto tako bazirane. Hvala vam puno! 

Nedžmidin Sejdilar: Kada covek ne zeli da se javlja za rec, vi ga isprovocirate. Ja znam da ste vi 

neuki, ova vlast ovde ispada da je praktikanti amatera. Niste ni amateri. Znaci praktikanti amatera. 

Obzirom da poznajem posao koji radim, i znam gde se i sta predlaze, gde se donose odluke, gde se 

kritikuje i gde se pita. Na samom pocetku, vi ste na jedan totalno nepristojan i uvredljiv nacin 

dostavili ovaj dokumenat koji nisam ni otvorio iz pricipa. Ja sam rekao da se ova tacka odlozi, ovde 

se desava to da ni predsednik skupstine a ni vi kao vlast nemate razumevanja. Jednostavno ste to 

ignorisali. Moje pravo kao politicar je da vas pustim da gresite, da vas naterema da gresite i namerno 

sam vas pustio da stavite sve predloge na glasanje osim ovog mog. Da vidi narod, da vidi moj 

goranski narod koga su doveli na vlast. I da vise takvu gresku ne cini. G.Xheladini, na K.za Zajednice 

ja nisam vrsio pritisak, rekao sam informativno da ste dobili mozda vam jos nije stigla peticija. 

Sacekacemo zapisnik, procitacemo i onda cemo razgovarati. Danas nisam imao namere da 

diskutujem o tome. To je za mene resen problem. Mestani Dragasa su potpisali peticiju, predali je na 

prijemnoj kancelariji, adresirali je na gradonacelnika, KZ-e, Skupstini i sada je na organima vlasti 

da to rese. Ja sam ilegalno predsedavajucem rekao informativno da postoji jedna peticija. Nisam 

vrsio nikakav pritisak. Ovde se pritisak vrsi samo na mene. Zato sto ne znate svoj posao, nemate 

postovanja. I sada nemozete da saslusate do kraja. Ja znam da vas moji govori pogadjaju, zbog toga 

sto neznate da radite. Ne zato sto sam ja prepametan, svis te ovde daleko obrazovaniji od mene, i 
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dozvoljavate sebi da vas ja svojim govorom isprovociram, zasto, zasto sto ste praktikanti amatera. 

Diskriminisali ste me danas. Neka vidi moj narod kako se ponasate. Kada cemo vas sledeci put 

dovesti na vlast, nikad. 

Artan Loshaj: Poštovani delegati i dragi predsjedavajući! Izlazim po drugi put. Čudi me, da ste juče 

ozbiljno rekli da smo se dogovorili da se prvi plac udalji, da bih to nadoknadio, promijenio sam 

destinaciju, krenuo sa strane Plava. Arijeta, hoću da se malo raspravimo sa njima, jer juče je i ona 

bila u Komitetu i dolazi iz sela Rrenc. Građani, ponavljam, nisu protiv. Ne ostavljaju zaplet tamo 

gdje želite, osim sa političkim gnjevom, ne ide, ne ide. Oni nisu protiv, ali ja moram da idem u Pllavu, 

ti si još uvek predsednik. Nema ga... kada su ga dobili? Čak me i nemaš ovde, ok. imate li ga? 

Izvinjavam se, pozovite me, nemojte me pogrešno shvatiti, jer nisam bio ovde., u redu je. Hvala vam 

puno! Izvinjavam se! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Pozdrav predsedniče, Pozdrav svima! Uopšte nisam htela da pričam, pošto 

sam pažljivo slušala predsednika i direktora, da su te parcele skinute. Parcelu koja je ranije bila 

predviđena, i predsjedavajući i direktor su rekli da ćemo je, ako hoćete, ukloniti, makar i tim naporom 

sa glasovima. Zato nisam izašala na izbore, i ja sam protiv te parcele, jer meštani sela Rrenc imaju 

sastanak sa predsednikom opštine, a gradonačelnik je u saradnji sa njima promenio parcelu, a i oni 

su svjesni da će se promijeniti. I ja se zalažem za tu promjenu, ni ja ne bih glasala za nju, da se ova 

parcela nije uklonila sa te, ali pošto su direktor i predsjednik to dobro objasnili, onda ću glasati za. 

Htela sam da se malo približim predlozima-odlukama. Kao što znate, ja sam najstariji član skupštine 

ovde, predlozi-odluke su uvek stizali pet minuta ranije, zvali su nas napolje, pozivali su nas, molili 

su nas pet minuta pre mog odlaska, skupština uvek donosi prijedlozi-odluke pet minuta prije. Dakle, 

koju god odluku donijeli, kada dođe prijedlog-odluka u korist građana, bolje je glasati. Mnogo puta 

sam istupila protiv moje partije kada je bio interes gradjana u pitanju. Hvala! 

Agron Gashi: Dozvolite mi da vas prvo pozdravim, prisutni! Pozdrav predsjedavajući, 

predsjedavajući! Hteo sam samo da se povežem malo sa prethodnim, a to je da neke odluke koje su, 

koje su došle sada, zahtevaju razumevanje zakonskih ili demokratskih prava, to nije demokratsko, 

jer brošura i materijal sadrže koji zaista traže stvarnu analizu, čitanje i donošenje zaključka o tome 

šta, konkretno, da li vrijedi ili ne vrijedi. Ali u svakom slučaju... odbornici, barem dok se ne jave i 

ne daju prijedloge, imaju vrijedne, prave informacije o tome. Ni, dok ću se u sledećoj tački povezati 

iz prošlosti, sa postojećom deponijom za druge nečvrste materijale, koja postoji u trokanu. To je 

deponija koja radi godinama, može se reći 15 godina, ali drugim riječima, koliko je funkcionalna? 

Lako nam je dati različite lokacije, legalizirati deponije čvrstih materijala, ali koliko smo mi kao 

opština spremni? Koliko smo spremni kao opštinski inspektorati? Koliko smo spremni kao građani 

kojima su nam dali legitimitet? Znamo to, a ja sam stanovnik tog naselja i ranije sam digao glas o toj 

postojećoj deponiji, koja je prekršena, svi principi, svi pravni aspekti kako deponija treba da postoji. 

Kada je otvoren, korišćene su grandiozne reči, da će ovo ovako da deluje, da će tako delovati, bager 

mora da bude spreman za njihovo pokrivanje. Ali danas su građani te trojice, a posebno mještani sela 

Brezne, pod visokim rizikom po zdravlje, jer su prekršeni svi kriterijumi koji postoje kako bi ta 

deponija trebala funkcionirati. Dok sada kada razmišljamo o deponijama za čvrsti materijal, trebalo 

bi da se napravi barem pravi elaborat od strane direkcija za prostorno planiranje, koje bi trebalo da 

izađu i urade pravu analizu gdje se ta lokacija nalazi, a ne samo obični građani, da hoćeš, ne želiš, ili 

voliš i ne voliš. Treba da izađu stručnjaci iz te oblasti, dobro promisle i na kraju daju verziju i 

mišljenje gdje bi te deponije trebalo da postoje. Jer mi, u stvari, dižemo ruku za deponiju čvrstih 

materijala, ne zaboravimo da za 20 godina rata ko nije kažnjen za bacanje otpada koje su stotine 

deponija koje postoje u ovoj našoj zemlji i ne za njih se preduzimaju mere. I moramo dobro razmisliti 

o tome na šta stavljamo svoje ruke, jer se čvrsti materijali mogu pretvoriti u deponije koje će biti 

pogubne po zdravlje građana i drugih. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Gashi! Hoće li još neko reč? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. 

Reč je o trećoj tački, bez parcele, odnosno o predlogu za uklanjanje prve parcele. Ko je za ovu tačku 

dnevnog reda? Odnosno, imamo prijedlog gradonačelnika, uklanja se prva parcela na listi koju 
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imamo u prijedlogu-odluci, a dodaju se dvije koje su u odluci o kojoj ste vi već donijeli odluku. 

Drugim riječima, uklanja se parcela broj 706040036-00008-0, a dodaju se još dvije parcele koje 

imate u odluci. Ko je za ovu tačku dnevnog reda sa amandmanom? Ono što ste tražili se promijenilo. 

Ko je protiv ove tačke dnevnog reda? Uzdržanih? Sada imamo 16 glasova za, nula protiv i 6 

suzdržanih, a treća tačka dnevnog reda prolazi. Imali smo taj prijedlog gospodina Nasera 

Myrtezanija, za proglašenje javnog interesa, da bi se odredila lokacija... ne više, nije to. Međutim, 

imamo novu tačku dnevnog reda, koju smo uveli prije glasanja na dnevni red, za proglašavanje 

javnog interesa onog dijela ispred Stanice, gdje se pumpa već nalazi. Pozvao sam neke predstavnike 

da nam daju pojašnjenje, da li imamo pravo da to proglasimo javnim interesom, čije je to vlasništvo, 

da li su istraženi, odnosno kompletna dokumentacija, ili donosimo odluku koju nam mogu vratiti 

sutra. Ko nam daje objašnjenje od izvršne vlasti, molim! 

Qamil Kolloni: Pozdrav svima! Poštovani delegati, predlog odluke o proglašenju područja od opšteg 

interesa je u interesu opštine Dragaš, zbog same činjenice da će se Autobuska stanica vratiti na 

upravljanje opštini. Takođe, ovaj dio, bez obzira koliko će nas koštati, važno je da ga pretvorimo u 

opšti interes i očekujemo da ova odluka bude odobrena. Ako ne, mi ćemo ga takođe eksproprisati, 

zbog same činjenice da je blizu grada Dragaša. I iz tog razloga vas molimo da prije svega glasate, da 

procedure oglašavanja pretvorimo u opšti interes ove dvije parcele, a to su put i benzinska pumpa, a 

onda ćemo vidjeti sa ostalim procedurama koje ćemo nastaviti. 

Uran Halimi: G. Driton Ademi je zatražio da govori, a za njim i g. Munir Jonuzi. 

Driton Ademi: Hvala predsedavajući, pozdrav svima! Prvo, direktore, kad sa mnom razgovarate 

ovde, nemojte reći predlog-odluka, vi kažete odluka, jer ste to doneli kao odluku, jer dva-tri puta je 

čak i Špeta došao i rekao vam da ste to doneli kao odluku. Niste dali detaljnije objašnjenje o parceli, 

jer mi ni ne znamo čija je parcela, a ne kaže se ni koja je ta parcela. Niste dali detalje, koliko puta 

donosite sponzorisane tacke ovde, ne dajete detaljnije detalje. Molim da se više informacija, još 

boljeda ih dobijemo na narednoj sjednici i da svi glasaju. Mi smo za glasanje, ako je u interesu 

Opštine, mi smo za to da se to podrži. Najbolji način je da to ostavite na sljedećoj sjednici, jer nemate 

objašnjenje i ne znamo šta da radimo sa ovim glasanjem. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Ademi! Samo trenutak, ne, molim! U članu dva odluke stoji da je 

riječ o državnoj imovini. Smiri se, ne znam koliko je to istina. Riječ ima g. Munir Jonuzi, a nakon 

njega riječ je zatražio g. Nedžmidin Sejdilar. Direktore, zapišite pitanja, na kraju opet imate riječ ako 

imate nešto da dodate. 

Munir Jonuzi: U vezi ove tačke dnevnog reda želim da pitam vlast, kada se eventualnim proglašenje 

javnog interesa za eksproprijaciju ove nepokretne imovine, da li je vlast planirala nešto da na tom 

mestu grad ili samo želite da zaštitimo ovu lokaciju od privatizacije. Ukoliko je zaštita od 

privatizacije, ja jesam za ovakvu odluku. Meni ne smeta što je ovo dato uoči sastanka sednice 

skupštine, i u prošlosti smo imali ovakve predloge. Obzirom da je u pitanju Dragaš i mesto pored 

koje prolazimo, ne vidim nekog posebnog razloga zašto ovo da ne bude proglašeno javnim interesom. 

Da li ste već nešto planirali da izgradite na toj lokaciji. 

Nedžmidin Sejdilar: Ovaj dokumenat nam je danas oduzeo 70% vremena za diskusiju. Kada sam 

pogledao dokumenat, ono sto mi je privuklo paznju jeste da ste potrosili ogroman novac na tonere a 

ja na ne mogu da procitam sta u ovom dokumentu pise. Dali ste 38.000 eura na kancelarijski 

materijal. Zanime me zasto vasa vlast ima dvostruke arsine. Kada je u pitanju javni interes gradjana, 

proglasicemo svako mesto od javnog ineteresa, ali ja sam se prosle godine umorio trazeci da se ispuni 

zahtev gradjana sela Mlike, koji isto traze da se jedan objekat proglasi javni interes i donesete na 

Komitet za Zajednice. Taj zahtev je predat u junu 2022 godine. Vec godinu dana. Zasto uvek moraju 

da budu dvostruki arsini. Kada zastrazi neko iz Mlike, Restelice, Krstaca onda se taj zahtev samo 

baci u fioku. To mene vise brine. Vi imate glasove, mozete da zakazete vanrednu sednicu za 4 dana. 

A ne ovde nam dostavljate dokumenat kao iz tostera. Kako da ovo analiziram. Svako normalan ce 

reci da je neka igra i nije sve cisto. 24 minuta nakon regularnog vremena, nije korektno, nije eticki, 

nije profesionalno. Zao mi je sto moram da vas nazivam da ste praktikanti amatera, ali ovo to 



11  

dokazuje. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Želi li još neko uzeti rec? 

Qamil Kolloni: Dritone, imam pitanje o vlasništvu. Ako ste je pročitali, nekretnina je napisana za 

vas. Pitajte pravnika o tom pitanju i predsjednika Skupštine. Dobro, slušajte, ovdje jako dobro pišu 

da je to društveno vlasništvo i pokazuje vam i prostor. E sad, ako želite još duži govor, mi ga 

produžavamo ili ću ga pročitati od početka kada odluka bude napisana. Ali oko stvari koje su čitljive 

i vidljive, nema potrebe davati mnogo pojašnjenja. Zatim u sljedećem članku, ako se ova odluka 

donese i vrati nam kao zakonita, ostale korake poduzimaju predsjedavajući i osoblje, to je jako dobro 

napisano. Planirajte što više možete dok ne saznamo da li je to naše vlasništvo, osmislite pitanja, na 

primjer, koja su hipotetička. Koliko dugo možeš da zadržiš ono što imaš, dok nikad ne znaš da li je 

tvoje. Mi smo preuzeli inicijativu i vratili to u naše vlasništvo, tu su organi, tu su inženjeri, tu su 

arhitekti koji projektuju šta... ili čak i ova skupština može dati odredište, ako ima potrebe kroz ovo 

Skupština nema druge odluke, kao što ste mi odredili. Ne pravite hipotetičke priče, čak nas sada 

dovodite u nezavidan položaj, kao da čitate priče od početka, šta ćemo sutra pisati, šta ćemo pisati. 

Dakle, odluka je vrlo jasna, vratimo je u naše vlasništvo, proglasimo to područjem interesa, ako 

možemo ovo da vratimo, nastavićemo sa drugim koracima, jako dobro napisanim. Ne znam, ako ne 

vidite, imate skicu, gde je nacrtano, broj, figure, kvadratni metar. E sad, šta treba da razjasnim ovde? 

Druga je stvar kada imamo političku debatu, pričamo šta hoćemo. Svaki put, skromnosti radi, 

odnesemo projekat na IPA 2, imamo puno razumijevanje šta će biti utrošeno, 570.000 eura za 

izgradnju inertne deponije. Predviđena je kupovina kamiona, dampera, mnoga velika ulaganja. Prvi 

put ce se napraviti vage za merenje tereta, prije nego što je smeće bačeno. Bilo je više u njihovoj 

razdvojenosti, a ne govorim sve ovo, zbog skromnosti i zbog vremena, jer se moramo boriti sa 

vremenom, doneli smo neke odluke koje treba da razumete, jer smo potrošili vreme ovde, da cemo 

naci zajednicki jezik sa vama kao delegatima, da ste i vi zainteresovani kao i mi za razvoj ove drzave, 

iz razloga sto je uradjeno onako kako je uradjeno, ne ulazimo u presudu. Odluke koje su trebale biti 

donesene mnogo ranije kada su te odluke donošene, jer je u vašem razvojnom planu bilo da definišete 

ove oblasti, i da ih razdvojite i da ih odredite za ova pitanja, a nisu donesene 14 godina i sada to je 

neophodno radi nadmetanja kroz različite fondove, gubitak sam nadoknadio i na vrijeme i u 

odlukama koje nisu izvršene na vrijeme. Zašto ste ove oblasti zamislili 2013. godine, a da ih ne 

možete finalizirati do 2022. godine? Čak i 2023. godine, kada se budemo konkurisali u IPA projektu, 

onog dana kada rešite ove probleme kada odredite ove površine, videt ćemo sa sumskom 

agencojiopm. A ako nam zatreba intervencija, naša imovina će biti vraćena u najkraćem mogućem 

roku uz najbolju moguću korist. A ja neću političke govore, obavezno nam se dodaješ, pa da budemo 

malo iskreni prema sebi, čak i politiku kad radimo predsedavajuci, čak i politiku kad radimo je dobro 

da se pitamo s vremena na vreme. 

Uran Halimi: Ne, ne, nije u pitanju politika, čekajte, razjasnili smo ovaj razgovor, samo završite 

govor. 

Qamil Kolloni: Ja sam zavrsio 

Uran Halimi: Predsedavajući, molim vas da mi date pojašnjenje koje su delegati pitali. Drugo,. 

Zanimljivije mi je kad kaže zar nisi čitao, kad si pročitao kad dođeš? Drugi dio, napisao je, čak ni 

sam nije pročitao, gdje je svrha proglašenja javnog interesa, tako vrlo jasno, u označenoj parceli o 

kojoj govori, izgradnja infrastrukture. Ni ti to nisi pročitao, direktore, čak i tada kažeš da nisi 

pročitao. Zatim, za ono za šta vas optužujemo, nemojte praviti ad hoc tačke koje izazivaju debatu, a 

onda dodaju politiku. Da li razumiješ Nemojte praviti ad hoc tačke, čak i prije nekoliko dana smo to 

vrlo dobro analizirali sa sljedećom sesijom. Ili prije sedmice, možete dodati još materijala sesije. 

Zašto Ad hoc, zašto brzo? Šta je ovde hitno? Ne brinite za to ovog mjeseca, dogodiće se sljedeći 

mjesec, samo tako, projekti traju dvije-tri godine, počinju i na pola su. Međutim, na stranu politika, 

kako pišem, putna infrastruktura je popravljena, neko je rekao da je uzeta i data drugome, - ne Munir 

- odnosno cilj je putna infrastruktura. Zato je od javnog interesa, ja nisam imao lični interes. 

 Kad napravimo taj krug, niti tražim lično, mi to sve koristimo. profesor Nexh stalno optužuje vladu 
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da ulaže u Dragaš. Sigurno sam za u ulaganju u Dragaš, jer je naša opština tamo gde joj je i mesto, i 

za sve naše građane. Vjerujem da je to dobra inicijativa, ali greška koju pravite, direktor ili izvršni 

direktor, sa ovim Ad hoc točkama, molim vas vas kao predsedavajuci, kao delegat i kao kolega, 

nemojte donositi tacke u karate stilu, da to nema nikakvog smisla. Hoće li još neko razgovarati? 

Predsjedavajući je rekao svoje i ovu diskusiju zatvaramo.  

Bexhet Xheladini: Poštovani delegati, poslanici! Zašto je ovaj prijedlog hitno došao, ima svoje 

razloge i u pravu ste vi koji upozoravate. Vaše primjedbe su tačne. Ali, to je nešto veće od primedbi 

koje mu dajete. Postoji nekoliko razloga zašto smo to uradili. Znate da nikome od vas nije prijatno 

da ona ostane kao pumpa, Dragaš je zaglavio, tu treba nešto drugo da se uradi. Postoje neki strahovi, 

neka upozorenja da bi uskoro mogla biti privatizovana... predrasude, ne, nisu predrasude. Znate da 

se sljedeća Skupština može sazvati za mjesec dana, pa će proći neko vrijeme dok ne dođe do te 

zakonite ili nezakonite odluke. Mi smo ovu odluku doneli, vaše je pravo ili nemojte glasati za to, ja 

se tu ne mešam. Moj je hitniji od ovoga, tvoj je odlučniji. Tu će se izgraditi infrastruktura i ako ovo 

vlasništvo bude naše vlasništvo, vlasništvo opštine, mi ćemo sa ovom Skupštinom održati javnu 

raspravu sa građanima i zajedno ćemo odlučiti šta ćemo, da li ćemo to okolo ili da li cemo praviti 

parking za taksiste ili cemo nesto drugo, nije na meni da odlucujem to cete vi odluciti gradjani 

Dragaša ako ga ne izgubimo ako se vratimo ovo imanje nam je opštinsko, pa i tada sami odlučujemo 

šta ćemo. Važnije je otvoriti vrata, nemojte kasniti. Do proslog meseca je bila pumpa, zatvorena, 

stavljene su neke ograde, zaustavljeno, sad su neki planovi da se privatizuje ili transformiše u nešto 

drugo, ne znam, ali bilo bi dobro da ga vrati u vlasništvo opštine. Ti odluci. Imate pravo da tražite 

dodatna pojašnjenja, jer ste danas dobili materijal, niste ga dugo čitali, ali važno je da ga uzmete, 

odlučili smo da ga proglasimo od opšteg interesa kao opština, onda smo ponovo će odlučiti zajedno 

sa vama. Znam da je interes opozicije da Dragaš izgleda dobro, da izgleda lepo, da ne izgleda 

zaglavljeno. To je ulaz u Dragaš. I sa Autobuskom stanicom cemo nesto da uradimo, ali ne ja, ja 

dajem predlog, ovde ce pasti, vi cete odluciti, isto je u vasoj ruci da odlucite za ili protiv, nije problem.  

Uran Halimi: Gospodin Jonuzi je već trazio na minut, zatim Samidin Xheladini ima riječ, a nakon 

njega gospodin Nedžmidin Sejdilar. Imate minut, molim! 

Munir Jonuzi: Naravno da sam procitao clan 3 koji kaze da ce se ova parcela koristti za izgradnju 

infrastrukture i uredjenje centra, medjutim, ja sam izgleda greskom, dok je neko govorio od 

nadleznih, cuo da ce se ta parcela koristiti za skladistenje gradjevinskog materijala. Pa mi je to bilo 

malo nelogicno. Takav je bio prevod. Pa sam hteo da vidim u cemu se radi. Vi ste predsednice izneli 

sjajen predloge i naravno da cete kasnije odlucivati sta ce tu biti, park ili kruzni tok. Vase sluzbe u 

saradnji sa gradjanima ce odrediti sta je najbolje da su tu uradi. 

Samidin Xheladini: Selo koji pristaje ne želi kaluze! Evo iza nas, kada su Salim Jonuzi i Lulzim 

Rifaj bili čelnici, imamo iza sebe predlog da se imovina Opštine oduzme od AKP-a i vrati je vlasniku, 

jer je u bivšoj Jugoslaviji oduzeta od Opštine. bez prava je oduzeta zemlja. Oni znaju kako su ih 

uzimali, u bivšoj Jugoslaviji, kada je bio Beadin Ahmetovići, dali su ih Pilani, Pilana je sada 

privatizovana, hoćemo mi, odnosno onaj ko je odneo u zemlju. Mi smo bili u opoziciji. 

Jednoglasnošću svih delegata, pozicija i opozicije, snažno smo ga podržali i dali mu podršku, toliko 

da je došlo do toga da Salim Jonuzi i Lulzim Rifaj imaju problema sa zakonom, odnosno pokrenula 

je AKP sudski postupak. Za one koji ne znaju, javljam, oni koji znaju znaju. To znači da je to bilo 

vlasništvo AKP. Zašto mi ne bismo upravljali svojom imovinom koja je naša, ako je neko drugi uzme 

i upravlja? To je trenutak da možda, ako ne preduzmemo hitne korake sada, jer imamo posao, imamo 

obavezu, jer smo građani ove opštine. Nisam hteo da malopre da intervenišem, jer ste možda vi to 

shvatili kao trend, jer su meštani Rrenca brzo kupili imanje koje je gradonačelnik jako dobro izgradio, 

povukao ga je nazad, jer je video da je to trend , molili su za imovinu ja sam je vratio ako ne mogu. 

Sada kada je Ministarstvo šumarstva i ruralnog razvoja preuzelo nadležnost, i tada ćemo vidjeti da li 

možemo vratiti imovinu. I ovdje, nemojmo se raspravljati, da je svaka imovina koja nam pripada – 

to je naša imovina koju treba vratiti vlasniku, a mi je nećemo uzeti za svoje potrebe. Drugim riječima, 

vratio ga je građanima. Hvala ti! 
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Uran Halimi: Puno hvala! Svidjelo mi se kako ste spomenuli te slučajeve gdje su vraćeni, a to je 

bilo i zemljište naše opštine. Pokušali su to vratiti, išli su protiv zakona. Kad ste rekli ko nas brani 

da to vratimo, to nas je zakon sprečavao, mi smo poštovali zakon poštovani delegate. I tu je problem, 

da ne znamo da li imamo problema sa zakonom, zato je odluka brzo stigla do nas, o tome 

razgovaramo. Evo problema. Gospodin Sejdilar ima riječ, minut! 

Nedžmidin Sejdilar: Poštovani predsedavajuci, rekli ste da je ovaj prijedlog-odluka, odluka-

prijedlog, šta je, ne znam niti razumijem, hitno je. Predsedniče, hvala vam puno, poštujem vas kao 

predsednika, kao osobu. Hvala na postovanju, neka ovo bude primer gradjanima. Znam da nas 

delegate i građane jako ismijavate, ali neka vide građani, nastavite opet. Ja neću da vas ismevam, 

nego ću da vas kritikujem, jer ste rekli da je ovaj dokument hitan. Doneli ste ga pod hitnim 

postupkom, koji je to dokument, da li je to odluka, da li je to predlog-odluka, ili sta je, nije bitno, jer 

vas ne razumem, jer ste pripravnici amatera. Rekao si da je hitno. Nije li juče bilo hitno što su ovaj 

dokument izneli na komitetu? Juče imamo iza sebe KPF i Komitet za zajednice. Kada vam dolazi 

ova hitna situacija, po radnom vremenu? Ne znam kako je došlo do hitnog slučaja tokom radnog 

vremena. Drugo, poštovani predsedavajući, vi kao predsedavajući imate odgovornost, jer ovaj 

dokument ima potpis Urana Halimija - predsedavajućeg, a ne Bedžeta Dželadinija - gradonačelnika 

opštine. Kada ste videli tako nešto, morali ste koristiti svoj autoritet za sledeću sesiju. Drugo, ako je 

tako hitno, imali ste potpise, vanrednu sednicu, svi se skupimo ovde, raspravljamo, popravljamo. 

Treće, kada se proglasili javni interes, mora se znati šta ce se raditi na tom mestu. Prošle godine smo 

proglasili javni interes za objekat Ministarstva unutrašnjih poslova u selu odakle ste, gradonačelnk. 

Ali smo znali da ce se tamo graditi park. nije problem da to proglasimo, hajde da to objavimo - ali 

hoću da znam šta imate sa mnom tamo, šta će se raditi, hoće li biti tunela, hoće li biti semafora, hoće 

li biti kružni tok, ili će postati park, parking, garaža, tržni centar, šta ce se raditi na tom mestu? Mi 

to proglasiti, nije problem, samo nam dajte projekat ili predlog, dajte ideju, šta tu treba da piše. 

Uran Halimi: Veliko hvala, gospodine Sejdilar! Odgovor ću vam dati posebno. Koristio sam 

autoritet, kao što je predgovornik rekao, zašto koristiti ovlaštenje kada, ako ne dam zahtjev ili ne 

glasam za prijedlog, optužen sam. U trenutku kada sam glasao, on je koristio svoj autoritet, ja nisam 

uživao da koristim njegov autoritet, ovde imamo ljudi koji koriste svoja ovlašćenja, mi već znamo 

ko su. Tako da kada se donese odluka i upiše i potpis predsjedavajućeg, napiše se svrha izjave od 

javnog interesa, zakonska javna namjena, u zagradi, na označenoj parceli, definisanoj u drugoj tački 

ove odluke, je izgradnja infrastrukture i regulacija centra za potrebe opštine Dragaš. Ako potpišem 

ovu odluku, stanje je u redu, sutra će se tamo još nešto srediti, ja sam odgovoran za potpis.  

Mehmet Spahiu: Pozdrav predsedavajuće, Pozdrav svima! Ono što me je nagnalo da ovde uzmem 

reč je ponovljena izjava gospodina Nedžmidina Sejdilara, za predsednika - koji ima preko 6 hiljada 

glasova, koji ima oko 40 godina staža – nazvati ga pripravnikom. Mi kao odbornici ne možemo 

tolerisati ovakve izraze, gospodine Nedžmidin, da na ovaj način vređate našeg predsednika opštine, 

da vređate predsednika opštine Dragaš koji je ovde došao sa legalnim glasovima kao predsednik 

opštine, a vi da ga zovete predsednik pripravnik , to je ozbiljna uvreda. Ako želite da se pokažete 

kao odgovoran delegat, treba da izađete i izvinite se predsedniku i svim članovima skupštine, kao i 

predsedavajućem skupštine. Inače, ovaj oblik vašeg predstavljanja je omalovažavanje populacije 

koju on predstavlja. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Spahiu! Zapravo je bolje držati jezik za zubima. Nije samo 

gradonačelnik taj koji je vrijeđan, vrijeđali su i mene, rekli su mi da sam neznalica. Međutim, koliko 

god znamo i koliko smo zreli, svaki nalaz dotične osobe u odnosu na drugu osobu je samo njegov 

nalaz, nije nešto što se podrazumijeva ili stabilno. Ne uzimajte to zdravo za gotovo. Ja, na primer, 

saznam od delegata ili od običnog građanina koji mi kaže da sam neznalica, prihvatam to, shvatam 

kao njegov nalaz, ne menjam se. Drugi je da, ako mi neko kaže da si neznalica, ili kao u ovom 

slučaju, amaterski praktičar, treba mi neki tester, neki stručnjak da pristupi terenu. Na primer 

neznalica, u kojoj oblasti sam neznalica, ima trenutaka kada nemam uopšte ne znam, ali engleski 

znam jer me je profesor testirao. Da li razumiješ? Dali su mi ispit ili diplomu. Neznajući u kom 
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aspektu, stažist u kom aspektu, kako je rekao gospodin Spahiu, u profesionalnom aspektu je dokazao 

da je obrazovan, on nije pripravnik. Ja kažem. Zato ostavite svoje lične stvari, hajde da uradimo 

posao za koji smo ovde pozvani, a mi nastavljamo da pijemo kafu, jer kada dođemo ovde i građani 

će znati da ponovo zajedno pijemo kafu. Veoma smo prijatelji, razgovaramo i diskutujemo, ponekad 

grubim jezikom, ali dobra stvar je što stvari nisu onakve kakve izgledaju. 

Nedžmidin Sejdilar: Hvala predsedavajućem na predavanju, razmotrit ću to. Prvo, drugo, gospodine 

Spahiu, ja poštujem sve ovde. Kad sam rekao pripravnik amatera, nisam rekao za doktorsku profesiju 

i nisam rekao za predsednika, rekao sam za vladu, da ova sadašnja vlast, sa ovim dokumentom, sa 

načinom na koji ste doneli dokument u Skupštinu , ne pokazuje nista osim da ste amaterski 

pripravnik. Ovako ste dostavili dokument, ja sam govorio sa činjenicama. Nikada nisam vredjao 

nikoga sa ove govornice.Poštovani predsedavajući, kada vam kažem da iskoristite autoritet, nisam 

rekao da iskoristite autoritet za nešto veliko. Institucionalni autoritet, jer većina nas ovdje raspravlja 

zašto ovaj dokument dolazi 24 minuta nakon vremena sednice, i vi nam kažete da ja ne potpisujem. 

Niste morali da dostavite ovaj dokument sa svojim potpisom. Predsjedavajući, gdje god da pogledate, 

piše Uran Halimi. Da, ovo je vaš predlog, predsedavajući. Što se tiče ove odluke, morate je potpisati, 

ovo je vaš predlog, a ne predlog gradonačelnika. Rekao sam ti, morao si da iskoristiš svoja 

ovlašćenja, da ne dozvolite vlastima da nam donesem dokumenta ovde. A ovo što sam rekao za rad 

da je to posao praktikanta amatera, morate se ponašati kao profesionalci, onda cu vas faliti. 

Uran Halimi: Hvala puno, Sejdilar! Glasajmo o četvrtoj tački, prijedlogu da se ta katastarska 

površina na kojoj je pumpa, ispred Autobuske stanice, proglasi javnim interesom. Ko je za ovaj 

prijedlog? Ko je protiv? Uzdržavanje? 19 glasova za, 1 protiv i 4 suzdržana, usvojen je prijedlog g. 

Myrtezanija da se područje u kojem se nalazi pumpa ispred Autobuske stanice u našoj opštini 

proglasi javnim interesom. Imamo konačnu i Eventualnu tačku., neki delegati imaju poziv da idu 

na zvanični sastanak, oni koji imaju poziv mogu ići. Reč je tražio g. Nexhat Selaj, posle njega g. 

Nedžmidin Sejdilar, posle g. Sejdilar, g. Artan Loshaj. U redu, gospodin Nexhat Selaj je poništio 

zahtev za reč. Nakon njega je g. Nedžmidin Sejdilar. Imamo li kvorum. 

Nedžmidin Sejdilar: Sada kada iznesem argumente o zloupotrebi opstinskog budzeta, onda ce vlast 

reci da ih provociram. Cinjenica je da je ova opstinska vlast subvensionisala NVO koja je 

organizovala dan Goranaca iz opstinskog budzeta, a osnivaci ne NVO su bili na bosnjackoj listi. 

Pricam o kandidatima na predhodnim izborima. Pricam o osobi koja je potencionalni dleegat ovde. 

Ukoliko neko sa te liste napusti skupstinu, postoji sansa da ta gospodja koja je osnivac bude delegat 

ove Skupstine. Opstinska vlast je dala toj gospodji subvencije da vredja dostojanstvo goranske 

zajednice, da omalovazava goranski narod, da nam organizuje Dan Goranaca, kome je cak i sluzbeni 

dan pomeren unazad. Umesto 6 Maja, Dan Goranaca je organizovan 5 Maja. Gospodja je bila na 

bosnjackoj listi sa brojem 9. G.Murtezani je tako dosao ovde u skupstinu. Mi znamo da je osnivanje 

NVO u direktnom sukobu interesa sa nama delegatima. Danas cu pokerenuti dva pitanja, i zahtevam 

od vas g.Jonuzi i predsednika skupstine da ispitate da li ovde postoji sukob interesa. Prvo: da 

potencijalni rezervni delegat moze da osnuje NVO, koja je osnovana 21/02/2023 a vec mesec i pol 

dana nakon toga subvencionisana, i stoje najgore organizovala Dan Goranaca. To je isto kao da ja 

osnujem NVO i organizujem festival „Opoja vallzon“. Da li bi ste se uvredili. U Gori imao Gorance 

i Bosnjake. Za mene, vredja dostojanstvo da mi jedna osoba sa bosnjacke liste organizuje Dan 

Goranaca i plus da mu proemni datum a na baneru ostavi 6 Maj. Trazim da se ispita sukob interesa i 

da pokrenete druge procedure i da se kazne oni koji su zloupotebili svoju funkciju. Mi smo 

13/12/2021 polozili zakletvu i primili mandat delegata. Sredinom januara 2022 godine, g.Miralem 

Rahte je osnovao NVO. Da li je to sukob interesa. Ja to ne branim. Mene samo interesuje, da li je 

Miralem sada nevladin sektor ili je delegat. Koja funkcija koju potiskuje. Mene interesuje, da li ja 

imam pravo da sada osnujem NVO. Sta je dana Miralem, NVO ili politicki delegat. I plus 

subvencionisam je iz opstinskog budzeta. Opstine mu je dala 4000 eura za projekat. Trazim od vas 

g.Jonuzi da kontaktirate Ustavni Sud, da vidite dali je on delegat ili NVO. Ako on ima pravo, onda 

imamo pravo svi. Uzimacemo projekte iz budzeta i sve ce da nam cveta. Treca stvar: gradjani 
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Restelice pitaju kada cete da sanirate Dom zdravlja u Restelici. Ovako on izgleda. Ljudi su zabrinuti, 

nema svatla. Isto tamo, kada pokockavate ulicu, da prvo sredite vode, a ne prvo kocke da bhi mogli 

da radite dva puta. Hteo sam pitati predsednika, peticija koja je u proceduri, mene zanima ko vama 

daje pravo da dajete privatne informacije potpisnika i da posle neki vama bliski krugovi pozivaju 

ljude telefonom i  dovode ih u neprijatne situacije i prete im. To je krivicno delo. PSD je kaznjena 

sa 20.000 eura samo zato sto su simbolicno polozili peticiju ispred zgrade vlade. Vi potpise mozete 

verifikovati u nadleznim institucijama drzave, ali nemate pravo da dajete imena potpisnika nekim 

interesnim sferama koji posle dovode te ljude u neprijatnost, prete im, ili ugrozavaju njihov privatni 

integritet na bilo koji nacin.  

Samidin Xheladini: Nedžmidine, pomenuo si moje ime, trebaš slusati! Hteo sam da vam postavim 

pitanje, jer sam u raspravama koje sam vodio, uvek u bivšoj Skupštini, tražio da se prvo napravi 

kanalizacija, voda i na kraju infrastruktura. Kada su ovi radovi, u kom mandatu i pre kojih godina 

rađeni za Restelicu? I drugi, u ambulanti, pošto ambulanta odavno nije renovirana, a, koliko znam, 

renovirana je ove godine. Na nama je... eto, sad ste argumentovano dali, ali realnost je na nama, da 

mi ovdje ne možemo da radimo marketing. Moram reći istinu ovdje. Ako ovamo, vrsimo propagandu 

i samo izlazimo da bi nesto rekli, onda to nije u redu. Da, morate da se pozabavite pitanjima gde se 

nalaze, u koje vreme su radovi rađeni, kada su završeni, gde nema vode, kanalizacije, pa čak ni kocke. 

Ja sam na svakoj sednici tražio da se to uradi unapred, pre, u bivšim vladama. Čak i klinika koliko 

godina, odnosno vi ste krilo opozicije i sa PDK ste u koaliciji. PDK je bio na vlasti. Koliko godina u 

Restelicu nije uložen nijedan cent? Nemojte dolaziti ovamo sa takvim oblikom kamuflaže i bacati 

loptu nekome. Što se tiče renoviranja, video sam juce, direktor me je obavestio da je u planu 

renoviranje ambulante Bresane i Restelice, kako mi je rekao direktor Zdravstva, i za neku drugu 

ambulantu. Hvala! 

Artan Loshaj: Možemo li nastaviti? Da, brzo. Poštovani predsedniče, još juče smo raspravljali radi 

snimaka, da mi ne date snimke meni koji sam govorio, dužan sam danas da se pojavim pred vama za 

eventualno. Znate da imam slabu tačku u zdravlju i uvijek je imam. Tu imamo nekih problema koji 

svakim danom rastu i rastu. Žao mi je zašto je Ventaza danas otišla, jer jedan od njih je i taj koji je 

direktno pogođen. Problem je što nedostaje osoblja za hitne slučajeve. Imate medicinsku sestru od 

tri do deset sati, ali opet u deset je medicinska sestra sa tehnicarom. Drugo, na primer pozvani smo 

da izađemo na teren tokom nesreća, vi kao doktor, kao specijalista, kao četrdesetogodišnji radnik, 

mozes li nam reci, direktor zdravstva nije tu, ali čak i da je on je učitelj, možete nam vi pomoći da 

mi kažete da smo npr imala nesreću, samo medicinska sestra, samo vozač, šta moze da  uradi. Više 

cemo stete napraviti nego što pomažemo, zar ne? Treće, nas policija zove, kako možemo izaći bez 

vatrogasaca. Kako možeš, recimo, da odeš kod mene i pružiš mi prvu pomoć, kad se recimo vozilo 

prevrne, ako ne možemo, rizikuješ sebe, da li da se spasiš, da me pošalješ negde drugde. Ovdje 

imamo mnogo slučajeva. Drugo, gradonacelnik, ja se ne bavim glasinama, ali ovo kazem jer radnik 

mora da pritekne u pomoc gradjanima, mi smo tu da pomognemo gradjanima, ali na vas poziv, uz 

vas ili potpis direktora. Bolje je da nas pismeno obavijestite da li imamo ili nemamo pravo sudjelovati 

u nesreći. Videli smo da lekari u Republici Kosovo, niko ne izlazi na licu mesta tokom nezgode. Ako 

odlucite o izlasku, pišite nam, povećaćemo i osoblje, barem sestra koja tamo radi da ostane kod 

doktora za usluge drugih građana, dok dvije medicinske sestre i vozači izlaze u nezgodama. Drugi 

problem je predsjedavajući, dobro znate, direktor je otišao, nije problem, razgovarali smo sa njima 

da je osoblje hitne pomoći, gdje ima preko 20 radnika, medicinske sestre, babice i vozači, isplata 

dezurstava je drastično smanjena. Arijeta je nažalost danas otišla, uplata je bila 18 evra, sada je u 

Prizrenu, Priština, u svim mestima plaćanja za medicinske sestre išla na 33 evra, dok je u opštini 

Dragaš bila 7 evra. Od deset do šest ujutru bio sam plaćen 7 eura kao medicinska sestra. Dolazeći iz 

Restelice ili iz Brodosane, 5 eura se baci na put, 2 eura ni pizzu nemozes pojesti. Dobro je da 

predsednik reši ovaj problem, jer je problem rada, jer i volja koju radnici imaju iza sebe, čak i ta 

volja jenjava svakim danom. Nisam protiv doktora, ali standard za doktore je porastao, plate su im 

porasle, povećao se i odnos nege. Doktori, na primjer, subotom primaju 250 eura, medicinske sestre 
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7 eura.. Dobro ih je uzeti u obzir, nisam protiv njih, jer rade svoj posao, ne mozemo da pobedimo 

doktore, ali od 18 evra do 7 evra za medicinske sestre, u Prizrenu i pristini kada me uzmu sa osobljem, 

od 18 do 33, ovo je nedokučivo i svi radnici hitne pomoći, babice, medicinske sestre, vozači su jako 

zabrinuti zbog ove situacije i vjerujemo i nadamo se gradonačelniku da će donijeti rješenje, takođe 

iz razloga što ste i sami ljekar . Imam jedno pitanje, nemojte to shvatiti kao provokaciju, postavljam 

vam vrlo jednostavno pitanje za gospodina Nasera. Želim sretnu mu novu funkciju direktora, ali 

pitam vas i predsjednika, da li ima pravo da bude direktor, da bude odbornik. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Loshaj! Reč ima gospodin Nexhat Selaj. Osim nekoliko, zaista, za 

zamerke, imam više od vas u tom pogledu.  

Nexhat Selaj: Pozdrav svima, zdravo predsjedavajući! Da, čini mi se da stalno dobijamo ovakve 

prekide, ne razumete me baš mnogo, ali moram da se prilagodim. Predsjedniče, imam nekoliko 

pitanja, nadam se da ćete imati strpljenja i da ćete mi dati odgovore, jer ih često previđate. I sami ste 

malo ranije na ovoj sesiji izjavili da ću ja odgovarati na ona pitanja kojima je mesto, na ona koja nisu 

bitna neću vam pridavati značaj. Vjerujem da sam odabrao neke od najvažnijih. Po prvi put ću 

imenovati predsjedavajućeg za popločavanje i popravku puteva u selu Zim. Da li ste informisani i 

možete li nam nešto reći ili iz vaše Direkcije o tome dokle su ti radovi stigli. Istaknuću neke od njih, 

sigurno ćete imati strpljenja i saslušati ih, dati ćete mi razloge. Dva sastanka u selu Zim koje sam 

održao, ozbiljno su uznemireni i revoltirani. Put vodi od skole u pravcu poljane gde se pokusava 

obrada njive i placa gde takodje imamo uredjenje, neko je ulozio u otvaranje farme, ugovor je 

potpisan 29.03.2023. a ugovor o vremenu istekao 09.05.2023. Neću čitati previše iz tog ugovora, šta 

piše, ali neke od tih tačaka. Sporedne puteve također treba povezati, u tački 1.3. U tački 1.4 očistite 

sav čvrsti otpad, u tački 2.1 otvorite odvod i stavite pijesak. U tački 3.2 izravnati, sabiti bagerom za 

teške uslove debljine pijeska od 30 cm, au posebnim slučajevima i do 1 m pokriti. Prošlo je vreme 

rada predsedavajući, doneo sam vam neke od tih fotografija koje su meštani sela napravili, koje ću 

takođe uputiti na informativno sredstvo, Radio Šari, da vide da li ima prihvaćeno je da je isteklo 

vrijeme, da ovdje nemate ni 10 cm debelog šljunka, debelog pijeska. Ovo je jedna od drugih, koje 

ćete vidjeti, ostaviću da primijetite koliko je pijeska položeno, ovo foto dokumentuje. Nemaš ni 10 

cm, kad piše u projektu da treba da bude 30 minimalno, do 1 metar. Ono što je najvažnije, navodi se 

u projektu da se da šansa i sporednim putevima. Ovdje je, naprotiv, glavni put zauzet, blokiran. Ne 

znam da li si išao na teren ili ne. Padina je trebala da ima 7 stepeni, ovde je bilo oko 50 stepeni, ne 

znam kako je taj projekat, ko ga je projektovao, koji inženjer ili koji predradnik, ne znam ko izvodi 

te radove. A neki drugi, čak i oni koji su uradili, otvorili su se rovovi, ne kažem 30 cm, da ne damo 

previše u drugom pravcu, ako znate da mislim na stanovnike, građane. Obećali ste da ćete ovo 

sprovesti, tražio sam odgovore od svih ovih... Ne dajem ni podatke, razgovore građana, koji smatraju 

da u roku ne možemo dati rokove. Općini, ali sigurno imaju od revolta, kaže se da ako se to ne riješi 

u roku od prvih mjesec dana, donijet ćemo i informativne sredstav da ih vidimo na mjestu događaja. 

Nisam za rokove, ja sam za to da se rijesi problem, sa izvodjacem radova kojeg je on angazovao, da 

se malo ozbiljno shvati, od svega toga, pa i kubiranja, ovdje se ne radi o kubovanju. U ovom projektu 

piše 1 km, ja sam lično otišao na lice mesta, uradili smo neka od tih merenja koliko znamo, ne kao 

stručnjak, ne govorim u smislu stručnosti, kao stručnjak, ali vi ne 'nema više od 500 metara puta sa 

posipanim pijeskom, nikakva kubacija još nije u pitanju. To je briga koja me je kao sumještanina 

sela Zym, vjerujem da ćete imati strpljenja i za neke druge. Mislio sam da sam ovdje vidio direktora 

za obrazovanje, naravno da mi neko daje informacije. Predsednice, preuzeta je autonomija 

upravljanja školskim budžetom. Tebe zove zakon i sve što ja govorim, ja govorim sa zakonom, ne 

pričam s njim, rekao mi je ili sam čuo. Prema Uputstvu 33/2011, piše da 'svaka škola prihvata budžet 

za robe i usluge kao fiksni iznos, i kroz svoj budžetski plan odlučuje kako da rasporedi svoj ukupan 

budžet, između različitih budžetskih kodova, za robu i usluge. ''Da li znate, predsjedniče, da u našim 

školama, govorim o školi iz koje dolazim, nemamo papir. Diktiraju nam iz Skupštine opštine, iz 

direkcija šta da trošimo. Trebalo bi da imamo budžet do godine, prije dolaska vaše vlade, svaka škola, 

direktor, je imao svoj poseban budžet i taj budžet u Upravnom vijeću škole, odlučili su da škole 
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snabdijevaju potrebnim materijalom. Ima materijala koji škola ne baca, mi nemamo materijala koji 

škola rasipa. To je bila tačka koju biste trebali razjasniti. Pozdrav svima, zdravo predsjedavajući! Da, 

čini mi se da stalno dobijamo ovakve prekide, ne razumete me baš mnogo, ali moram da se 

prilagodim. Predsjedniče, imam nekoliko pitanja, nadam se da ćete imati strpljenja i da ćete mi dati 

odgovore, jer ih često previđate. I sami ste malo ranije na ovoj sesiji izjavili da ću ja odgovarati na 

ona pitanja kojima je mesto, na ona koja nisu bitna neću vam pridavati značaj. Vjerujem da sam 

odabrao neke od najvažnijih. Po prvi put ću imenovati predsjedavajućeg za popločavanje i popravku 

puteva u selu Zim. Da li ste informisani i možete li nam nešto reći ili iz vaše Direkcije o tome dokle 

su ti radovi stigli. Istaknuću neke od njih, sigurno ćete imati strpljenja i saslušati ih, dati ćete mi 

razloge. Dva sastanka u selu Zim koje sam održao, ozbiljno su uznemireni i revoltirani. Put vodi od 

skole u pravcu poljane gde se pokusava obrada njive i placa gde takodje imamo uredjenje, neko je 

ulozio u otvaranje farme, ugovor je potpisan 29.03.2023. a ugovor o vremenu istekao 09.05.2023. 

Neću čitati previše iz tog ugovora, šta piše, ali neke od tih tačaka. Sporedne puteve također treba 

povezati, u tački 1.3. U tački 1.4 očistite sav čvrsti otpad, u tački 2.1 otvorite odvod i stavite pijesak. 

U tački 3.2 izravnati, sabiti bagerom za teške uslove debljine pijeska od 30 cm, au posebnim 

slučajevima i do 1 m pokriti. Prošlo je vreme rada predsedavajući, doneo sam vam neke od tih 

fotografija koje su meštani sela napravili, koje ću takođe uputiti na informativno sredstvo, Radio 

Šari, da vide da li ima prihvaćeno je da je isteklo vrijeme, da ovdje nemate ni 10 cm debelog šljunka, 

debelog pijeska. Ovo je jedna od drugih, koje ćete vidjeti, ostaviću da primijetite koliko je pijeska 

položeno, ovo foto dokumentuje. Nemaš ni 10 cm, kad piše u projektu da treba da bude 30 

minimalno, do 1 metar. Ono što je najvažnije, navodi se u projektu da se da šansa i sporednim 

putevima. Ovdje je, naprotiv, glavni put zauzet, blokiran. Ne znam da li si išao na teren ili ne. Padina 

je trebala da ima 7 stepeni, ovde je bilo oko 50 stepeni, ne znam kako je taj projekat, ko ga je 

projektovao, koji inženjer ili koji predradnik, ne znam ko izvodi te radove. A neki drugi, čak i oni 

koji su uradili, otvorili su se rovovi, ne kažem 30 cm, da ne damo previše u drugom pravcu, ako 

znate da mislim na stanovnike, građane. Obećali ste da ćete ovo sprovesti, tražio sam odgovore od 

svih ovih... Ne dajem ni podatke, razgovore građana, koji smatraju da u roku ne možemo dati rokove. 

Općini, ali sigurno imaju od revolta, kaže se da ako se to ne riješi u roku od prvih mjesec dana, 

donijet ćemo i informativne sredstav da ih vidimo na mjestu događaja. Nisam za rokove, ja sam za 

to da se rijesi problem, sa izvodjacem radova kojeg je on angazovao, da se malo ozbiljno shvati, od 

svega toga, pa i kubiranja, ovdje se ne radi o kubovanju. U ovom projektu piše 1 km, ja sam lično 

otišao na lice mesta, uradili smo neka od tih merenja koliko znamo, ne kao stručnjak, ne govorim u 

smislu stručnosti, kao stručnjak, ali vi ne 'nema više od 500 metara puta sa posipanim pijeskom, 

nikakva kubacija još nije u pitanju. To je briga koja me je kao sumještanina sela Zym, vjerujem da 

ćete imati strpljenja i za neke druge. Mislio sam da sam ovdje vidio direktora za obrazovanje, naravno 

da mi neko daje informacije. Predsednice, preuzeta je autonomija upravljanja školskim budžetom. 

Tebe zove zakon i sve što ja govorim, ja govorim sa zakonom, ne pričam s njim, rekao mi je ili sam 

čuo. Prema Uputstvu 33/2011, piše da 'svaka škola prihvata budžet za robe i usluge kao fiksni iznos, 

i kroz svoj budžetski plan odlučuje kako da rasporedi svoj ukupan budžet, između različitih 

budžetskih kodova, za robu i usluge. ''Da li znate, predsjedniče, da u našim školama, govorim o školi 

iz koje dolazim, nemamo papir. Diktiraju nam iz Skupštine opštine, iz direkcija šta da trošimo. 

Trebalo bi da imamo budžet do godine, prije dolaska vaše vlade, svaka škola, direktor, je imao svoj 

poseban budžet i taj budžet u Upravnom vijeću škole, odlučili su da škole snabdijevaju potrebnim 

materijalom. Ima materijala koji škola ne baca, mi nemamo materijala koji škola rasipa. To je bila 

tačka koju biste trebali razjasniti. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Selaj! Hoće li još neko reč? Jedan minut odgovora, Sejdilar. 

Nedžmidin Sejdilar: Predsedavajući, molim vas, da li ste vi predsedavajući ili je neko drugi 

predsedavajući? Molim vas za mir u Skupštini. Ja uglavnom imam tebe za predsedavajućeg, nikog 

drugog. Ne, ne možeš! Izasao sam sa slikama, smirite se...predsedavajuce, mozete li regulisati mir, 

molim vas, jer ja... 
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Uran Halimi:  Poštovani, dozvolite mu da završi svoj govor... i vama cu dati rec. Nedžmidine, da li 

bi mu dao reč? 

Nedžmidin Sejdilar: Ne, ja sam sada na redu... 

Uran Halimi: Neka zavrsi repliku dacu i vama rec...   

Nedžmidin Sejdilar: Gospodine predsedavajuci, trazim od vas kao predsednika Skupstine, da dok 

sam u ovom objektu da me zastitite od ovakvih napada. 

Munir Jonuzi: Mislim da svi treba da se smirimo i da dozvolimo kolegi da nam kaze ono sto misli. 

Ovde svi imamo pravo da govorimo samo kada smo za ovom govornicom. A iz pristojnosti dok 

sedimo u klupama treba da saslusamo. Makar se i nista ne slagali sa onim sto nam kaze 

g.Nedzmidin, njegovo je pravo da kazem. Necemo mu osporiti takvo pravo. Ja vas molim. 

Uran Halimi: Poštovani, proglasavam ovu sednicu zatvorenom. Vidimo se na sledećoj sednici! 

 

 

Predsedavajuci Skupstine 

Uran Halimi 

 

 

 

 

 

 

 


